
Pomanjkljivosti velja odpraviti
Kopališče na Vevčah je letos doživelo tak naval kopalcev, kot

še nobeno lcto. Prav nič se ni poznalo, da je tudi Kodeijevo
dobilo lepo in sodobno kopiilišče. Na kopaiišču jc bilo vedno
dovolj staiih in mladih tako, da človek včasih ni vedel kam bi se
djal. Prostora za sončenje je skoraj zmanjkalo in potrebno bi bilo
misliti, da se obstoječo zelenico razširi na južno slran kopališča
kjor jc še dovnlj pros.tora. Prav tako bi hilo potrcbno urediti

.prostor, kjcr bi se otroci igrali in ne, da žoge bccajo ui mcčejo
ljudem po glavah. Tudi starejši kopalci bi radi vidcli, da bi bil za
njihovo rekreacijo na razpolago nek prostor.

Kar zadeva čistočo bi še nekako šlo, razen pred bifcjem. Bolj
vpadljivo bi moral biti oblečen tudi redar, da se ga že od daleč
vidi, če ga ljudje potrebujcjo.

Bife pa je poglavje zase. T-> je že dotrajan in ne odgovarja niti
estetsko, še manj pa funkc no. Kopalee, in v največji sezoni
jih je bilo tudi nad 3.000, so otregli le trije natakarji, največkrat
pa le dva. Seveda v taki gncči nista mogla vsem ustreči in, če si
hotel dobiti pivo (navadno toplo) si moral čakati tudi po pol ure
ali še več. Tistih nekaj miz pred bifejem je običajno tako oblo-
ženih s praznimi steklenicami, da miz niti ni moč uporabljati.
Pospiavlja pa jih nizče. Ni ljudi. Kdor pozabi denainico v obleki,
je obsojen na žejo, kajti garderoberji ti izdajo obleko šele, ko greš
domov. Mladina pa pogreša v večernili urah na kopališču tudi
ples.

Kljub naštetiin pomanjkljivostim pa ljudje radi hodijo v to
kopališče, kar dokazuje obisk, ker je blizu in na lepem kraju.
Želijo pa, da se navedene tn morebitne še druge pomanjkljivosti v
prihodnji sezoni odpravijo.
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